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 Protokół nr 144/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 28 października 2022 r. 
 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. Na wniosek 
Przewodniczącego rozszerzono posiedzenie Zarządu o następujące punkty: 
 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXVIII/239/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu nowomiejskiego na 
lata 2022 – 2037. (po korekcie) 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i 
wydatków w uchwale Nr XXXVIII/240/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 
z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 
2022 r. (po korekcie) 

 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z audytu 
Izby Administracji Skarbowej w Olsztynie w zakresie oceny gospodarowania środkami 
publicznymi obejmującymi część oświatową subwencji ogólnej, w tym wykonywania 
obowiązków związanych z gromadzeniem danych stanowiących podstawę jej naliczenia na 
2019 r.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

Pani Orłowska poinformowała, że odbyła się kontrola Izby Administracji Skarbowej w Olsztynie 
w zakresie oceny gospodarowania środkami publicznymi obejmującymi część oświatową 
subwencji ogólnej, w tym wykonywania obowiązków związanych z gromadzeniem danych 
stanowiących podstawę jej naliczenia na 2019 r. Wyjaśniła, że powyższa jednostka badała 
dane wprowadzone do Systemu Informacji Oświatowej na dzień 30.09.2018 r. Dodała, że  
subwencja oświatowa na rok 2019 wynosiła 10 720 513 zł. Poinformowała, że w wyniku 
kontroli  powiat musi zwrócić środki w wysokości 26 468 zł. Dodała, że zwrot dotyczy uczniów  
Technikum oraz Branżowej Szkoły I stopnia w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
Nadmieniła, że informowała radnych na Komisji Oświaty, że ci uczniowie, za których w audycie 
środki są wykazane do zwrotu, fizycznie na dzień 30 września 2018 r. byli uczniami naszej 
szkoły i dlatego zostali wykazani w systemie. Dodała, że trójka uczniów została skreślona po 30 
września 2018 r., to jest dokonano skreślenia z listy uczniów: 10 października 2018 r.,               
17 października 2018 r. i 30 października 2018 r. Wyjaśniła, że dwóch uczniów zostało 
skreślonych z listy decyzją dyrektora, natomiast jedna uczennica została zabrana ze szkoły 
przez rodzica. Pani Orłowska dodała, że nie ma określonego żadnego terminu granicznego jeśli 
chodzi o wykreślenie osób z listy uczniów. 
Pan Buliński zapytał czy można się odwołać od powyższej decyzji Izby Administracji Skarbowej. 
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Pani Orłowska odpowiedziała, że można było się odwołać od decyzji w ciągu dwóch tygodni 
(termin wpłynięcia decyzji 14.10.2022), odwołania można było dokonać do Sądu 
Administracyjnego. Dodała, że po rozmowie z panem Skarbnikiem oraz panem Starostą 
uznano, że nie będą się odwoływać od powyższej decyzji. 
Pan Skarbnik poinformował, że z jego wiedzy i konsultacji z innymi powiatami wynika, iż 
bardzo dobrze się stało, że taki audyt został wykonany. Dodał, że sąsiednie powiaty miały 
milionowe zwroty jeśli chodzi o subwencję oświatową. Nadmienił, że powiat otrzymuje środki 
z Ministerstwa Finansów i jeżeli chodzi o środki do zwrotu to nie wnosiłby zastrzeżeń. Pani 
Orłowska poinformowała, że ogólna ocena audytu jest pozytywna zarówno merytoryczna jak i 
finansowa.  
 
 Sprawozdanie z audytu stanowi załącznik nr 3. 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Stowarzyszenia Kurzętnik 
Biega w sprawie dofinansowania zadania pn. „Powiatowy Jesienny Test Coopera”.  
/na posiedzenie weszła pani Ilona Mroczkowska – pełnomocnik do spraw organizacji 
pozarządowych/  
 
Pani Mroczkowska poinformowała, że stowarzyszenie Kurzętnik Biega złożyło wniosek w 
sprawie dofinansowania zadania pn. „Powiatowy Jesienny Test Coopera”, który miałby się 
odbyć 15 listopada. Dodała, że stowarzyszenie złożyło jedynie wniosek, bez oferty dotyczącej 
realizacji zadania. Wyjaśniła, że zgodnie z opinią radcy prawnego można udzielić wsparcia 
finansowego stowarzyszeniu ale na podstawie złożonej oferty w trybie art. 19a ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Ponadto dodała, że 
oferta musi być zamieszczona przez okres 7 dni w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na 
stronie internetowej w celu zgłaszania uwag. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do powyższego wniosku. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek Stowarzyszenia Kurzętnik Biega stanowi załącznik nr 4. 
Opinia pana Macieja Sikorskiego - radcy prawnego stanowi załącznik nr 5. 
/pani I. Mroczkowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/239/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2022 – 2037. (po korekcie) 
 
Pan Skarbnik poinformował, że korekta WPF i budżetu związana jest z otrzymaniem środków z 
Ministerstwa Edukacji i Nauki na pokrycie kosztów wycieczki szkolnej w ramach realizacji 
zadania „Poznaj Polskę” dla Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. Ponadto omówił 
szczegółowo pozostałe zmiany w WPF i w budżecie powiatu.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do powyższego projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Drugim punktem z rozszerzenia porządku było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXXVIII/240/2021 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2022 r. (po korekcie) 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do powyższego projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
 

                                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                             Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


